
 

Referat fra bestyrelsesmøde med NAB den 13.07.16 

Bestyrelsen har godkendt regnskab for 2015 og budget for 2017 

Vi har fået tilbud i nye vinduer i afdelingen og set på finansiering til dem. Vi vælger at gå videre med det, så det 

kommer til afstemning til vores afdelingsmøde i september.  De nye vinduer vil betyde en huslejestigning på højst 

250 kr. pr. hus (som regnes ind i boligstøtte for dem der får dem).  De gamle vinduer er dyre i vedligeholdelse og vil 

inden for kort tid også koste huslejestigning hvis intet bliver gjort ved, derfor vil vi opfordre alle til at komme til 

afdelingsmødet for at høre mere inden vi beslutter os. 

Alle huse har fået besøg af vvs mand som har kigget på varmeanlæg i vores huse og skulle det nu virke fint alle 

steder, hvis det ikke er i orden så må i gerne kontakte os igen. 

Afdelingens nye håndværkere er godt i gang med at lave de ting vi fandt ved gennemgang med Jørn Werner.  

 

Husk: Den 13.08 er det gadefest og vi håber på at se jer alle sammen der.  

Tilmeldingsblanket kommer snart til jer alle sammen.  

 

Venlig hilsen Bestyrelsen afd. 16 

 

 

 


